

## 自愿参赛责任及风险告知书

## VOLUNTARY PARTICIPATION RESPONSIBILITY AND RISK NOTICE

- 一、本人（队）自愿报名参加2024新加坡少林考功大赛并签署本责任书。
- 二、本人（队）自愿遵守大会的所有规程、规则、规定及采取的措施，且对比赛强度、赛制赛程和时间安排明确知晓并自觉遵守。
- 三、本人（队）完全了解自己的身体状况，确认自己身体健康状况良好，没有任何身体不适或疾病（包括先天性心脏病、风湿性心脏病、心肌炎、其他心脏病、冠状动脉病、严重心律不齐、高血压、脑血管疾病等以及其他不适合参与本次赛事的疾病），具备参赛条件，已为参赛做好充分准备，并在比赛前购买了“人身意外伤害保险”；监护人经审慎评估，确认被监护人身体状况符合参赛条件，并自愿承担相应风险。
- 四、本人（队）充分了解本次比赛可能出现的风险，且已准备必要的防范措施，以对自己（学生）安全负责的态度参赛。
- 五、本人（队）愿意承担比赛期间发生的自身意外风险责任，且同意对于非大会原因造成的意外、伤害等任何形式的损失大会不承担任何形式的赔偿及法律责任。
- 六、本人（队）同意接受大会在比赛期间提供的现场急救性质的医务治疗，但在离开现场后，在医疗救治等发生的相关费用由本人（队）负担。
- 七、本人（队）承诺以自己的名义参赛，决不冒名顶替、弄虚作假。
- 八、本人（队）在新冠疫情常态化防控下，参赛人员要科学做好个人防护，同时必须严格按照大会要求，做好疫情防控有关工作。
- 九、本人（队）已认真阅读并全面理解以上内容，且对上述所有内容予以确认并自愿签署及承担相应的法律责任。
- I (the team) voluntarily register to participate in the 2024 Singapore Shaolin Exam Competition and sign this responsibility letter.
  - I (the team) voluntarily abide by all the rules, regulations, rules, and measures taken by the conference, and have a clear understanding and conscious compliance with the intensity, format, schedule, and time arrangement of the competition.
  - I (the team) fully understand my physical condition, confirm that I am in good health, and have no physical discomfort or illness (including congenital heart disease, rheumatic heart disease, myocarditis, other heart diseases, coronary artery disease, severe arrhythmia, hypertension, cerebrovascular disease, and other diseases that are not suitable for participating in this competition). I am qualified to participate, fully prepared for the competition, and have purchased "personal accident insurance" before the competition; After careful evaluation, the guardian confirms that the physical condition of the ward meets the competition conditions and voluntarily assumes the corresponding risks.
  - I (the team) fully understand the potential risks that may arise in this competition and have prepared necessary preventive measures to participate in the competition with a responsible attitude towards my (student) safety.
  - I (the team) am willing to bear the responsibility for any accidents and risks that may occur during the competition, and agree that the conference will not be liable for any form of compensation or legal liability for accidents, injuries, and other losses caused by non conference reasons.
  - I (the team) agree to accept on-site emergency medical treatment provided by the conference during the competition, but any related expenses incurred in medical treatment after leaving the venue shall be borne by me (the team).
  - I (the team) promise to participate in the competition in my own name and will not impersonate or falsify.
  - Under the normal prevention and control of the COVID-19, the participants should do a good job in personal protection in a scientific way, and at the same time, they must do a good job in epidemic prevention and control in strict accordance with the requirements of the conference.
  - I (the team) have carefully read and fully understood the above content, and confirm all the above content. I voluntarily sign and assume corresponding legal responsibilities.

单位全称及盖章 Full name and seal of the unit				
项目 Event	组别 group	领队签字 Leader's signature	教练员签字 Coach signature	日期 date
以下为本组所有参赛运动员签名The following are the signatures of all participating athletes in this group (请用楷体字填写，务必清晰可辨，表格不够请自行复制 Please fill in in regular script, make sure it is clear and distinguishable, if the form is not enough, please copy it yourself)				

## 备注NOTE

- 本《告知书》每队单独1份，必须有领队、教练和所有参赛运动员签名，并加盖单位公章，在比赛报到时交给大会（或按通知要求快递给大会）。
- 参赛单位要对本《告知书》上的签名和盖章真实性负责。
- 表格不够请自行复制
- Each team must have a separate copy of this Notice, which must be signed by the team leader, coach, and all participating athletes, and stamped with the official seal of the organization. It should be submitted to the conference (or sent to the conference by express delivery as required by the notice) when registering for the competition.
- The participating units shall be responsible for the authenticity of the signatures and seals on this Notice.
- If the table is not enough, please photocopy it